
Protokoll ViS styrelsemöte 2023-04-03

Tid för styrelsen Datum 2023-04-03

Plats Digitalt möte via Zoom, kl. 8:30-12:00

Kallade Marie Egerstad (Ordförande)
Claudiu Deak (Vice ordförande)
Christian Thomsen (Kassör)
Veronica Vasic (Mötessekreterare)
Jennie Sjögren (Vice sekreterare)
Simon Dahlgren
Jussi Koreila (frånvarande)
Michaela Zankl
Per Andersson
Per Pettersson, (frånvarande)
Joakim Bergquist

Inbjudna Inbjudna gäster:

● Nätverken deltar - kopplar upp sig klockan 10.15

1.Mötets öppnande 1.1 Ordförande öppnar mötet
1.2 Mötet fastställer dagordningen

2. Föregående
protokoll 2.1 Beslutsuppföljning föregående protokoll

● Beslut: Styrelsen har beslutat att ViS deltar på SKR´s Skolriksdag.

● Beslut: Styrelsen har beslutat att inte lämna remissvar på Föreskrifter om ändring i
universitets och högskolerådets föreskrifter (UHRFS 2013:4) om kvalificerade och
relevanta yrkeskunskaper för särskild behörighet till utbildning som leder till
yrkeslärarexamen (UHR:s dnr 4.1.2-00938-2021)

3. Beslut/Information
från AU

3.1 Beslut från AU

● Beslut togs av AU den 21/3 att inte lämna remissvar på remissförfrågan om
Ämnesbetyg i gymnasieskolan, gymnasiesärskolan och inom kommunal
vuxenutbildning.

4. Ekonomi 4.1 Ekonomi
4.1.1 Beslut tas på årsmötet gällande budgetförslag 2023

● Kassören informerar om utfallet fram till mars månad

5. Styrelsens arbete
22/23

5.1 ViS Verksamhetsberättelse 2022. Beslut tas på årsmötet.
5.2 ViS Verksamhetsplan 2023. Beslut tas på årsmötet
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● Ordförande informerar att handlingarna till årsmötet ligger ute på hemsidan

6. Verksamhet 6.1 Rapport från arbetsgrupper

6.1.1 Arbetsgrupp Kommunikation:
Kanaler ViS-webb, Facebook, LinkedIn, nyhetsbrev, poddar/webinarium. Deltagare i
arbetsgruppen: Jussi Koreila, Michaela Zankl, Per Andersson, Christian Thomsen

● Ny podd om skyddad yrkestitel ute nu
● Podd med Socialstyrelsen kring skyddad yrkestitel planeras framöver
● Marknadsföringsmaterial är beställt inför ViS konferensen

6.1.2 Arbetsgrupp Mötesplatser:
Deltagare i arbetsgrupp: Christian Thomsen, Marie Egerstad, Claudiu-Gelu Deak, Michaela
Zankl, Per Pettersson

● Se punkt 6.1.5

6.1.3. Arbetsgrupp: Kvalitet inom vuxenutbildningen
Deltagare i arbetsgrupp: Claudiu-Gelu Deak, Joakim Bergqvist, Veronica Vasic, Jussi Koreila

Gruppen har haft möte kring kvalitet och upphandling. Planerar artikel efter ViS konferensen.
Viktigt att aktivera medlemmar på ViS konferensen för att få in medlemmars frågeställningar

Vidare diskussioner i styrelsen kring hur ersättningen av statsbidragen för regionalt yrkesvux har
sett ut genom åren. Statsbidraget för t ex yrkesförare har inte ändrats vilket för med sig att te x
Västerbotten inte kan erbjuda utbildningarna framöver. Samtidigt saknar transportbranschen 50
000 förare. En fråga som diskuterades i styrelsen var varför det inte sker indexuppräkningar när
det gäller prissättningen på yrkesvux.

Dessutom har utbildningarnas materialkostnader ökat markant vilket även ställer
upphandlingsfrågor på sin spets. Hur påverkar detta utveckling och kvalitet? Vågar företag svara
på anbud med skenande kostnader framöver?

6.1.4 Arbetsgrupp: Yrkesvuxutredningen (ny grupp, efter styrelsebeslut 22-10-09)
Deltagare i arbetsgrupp: Marie Egerstad, Jussi Koreila, Christian Thomsen, Simon Dahlgren, Per
Pettersson

● Nästa möte med expertgruppen 25/4

6.1.5 ViS konferensen

● Konferensgeneralerna tar med anmälningssiffror
● Status ViS konferensen - genomgång agendan

Konferensgeneralen informerar att programmet uppdateras löpande på webben och att alla gäster
inför seminarierna i stort sett är klara. Reservplan finns!

Idag är ca 300 anmälda. Fler anmälningar förväntas tillkomma när programmet har publicerats på
hemsidan.

7. Påverkansarbete 7.1.1 Information från deltagande i SKR´s workshop om komvuxstatistik, den 21 mars..
Frågor från SKR efter mötet:

1. Vad vill ni kunna se i statistiken uppdelad på yrkeskurser och teoretiska kurser på
kommunnivå (ex. är det antal elever, antal kursdeltagare, utrikes/inrikes födda,
studieresultat, osv)?
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2. Vad använder ni statistiken uppdelad på yrkeskurser och teoretiska kurser på
kommunnivå till (dvs. varför behöver ni detta)?

Ordförande informerar från workshopen med SKR, där även Skolverket och SCB deltog. På
workshopén informerades om vilken statistik som tas fram och hur den tas fram. Tillförlitligheten
diskuterades och ViS lyfte att man ville ha färre variabler men mer tillförlitlighet. ViS vill även se
effektmål i statistiken.

SKR kommer kontakta flertalet kommuner gällande statistikfrågan. ViS har fått lite frågor, se
ovan, som vi ska svara på och skicka in.

7.1.2 Förberedande dialog inför möte med statssekreteraren Erik Scheller, före årsmötet den 17
april, kl. 14-15.

Frågor som ViS vill lyfta med statssekreteraren:

● Extra tilldelning av statsbidrag för regionalt yrkesvux 2023
● Konsekvenserna av korta ledtider för statsbidragen
● Tidshorisonterna och kedjan från beslut om statsbidrag till utbildningsstart.
● Små kommuner som lever på statsbidrag vågar inte satsa.
● Statsbidragsnivåerna kontra kompetensförsörjningsfrågan
● CSN frågan kopplad till vuxenutbildningen.

7.1.3 Förslag har uppkommit att bjuda in lärarnas fackliga organisation för samtal om
Vuxenutbildningen.

● Frågan tas upp i AU vem som kan kontaktas

8. Nätverk 8.1 Nätverken är inbjudna till detta styrelsemöte.

Nätverken ansluter kl. 10:15. Fokus på avstämning och dialog gällande ViS-konferensen den 2-3
maj.

● Nätverken är välkomna att bjuda in Ordförande till deltagande på nätverksmöten
framöver.

● ViSa nätverket har ett samarbete med SKR gällande struktur och kommunikation i
kommunen.

● Samtal kring hantering av remissarbeten framöver. Viktigt med en bra dialog mellan
styrelsen och nätverken gällande vilka remisser som vi arbetar med.

9.Remisser och
inbjudningar

9.1 Nya remisser/förfrågningar att fördela

Förfrågningar om deltagande

Inga nya förfrågningar inkomna.

9.2 Pågående remisser och samråd - uppföljning

9.2.1 ViS har svarat på remissen - Remiss av betänkandet Statens ansvar för skolan – ett besluts-
och kunskapsunderlag; Diarienummer: U2022/03532

9.2.3 ViS arbetsutskott beslutade 21/3 att inte svara på remissen- Remiss avseende förslag med
anledning av införandet av ämnesbetyg i gymnasieskolan, gymnasiesärskolan och inom
kommunal vuxenutbildning på gymnasial nivå och som särskild utbildning på gymnasial nivå.
AU har beslutat att inte skicka in remissvar.

9.2.4 Nätverk för RISE testmiljö Vigeo - kommande möte handlar om Chat-GPT
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10 information och
kommunikation

10.1 Information och kommunikation

● Förväntansbild på ViS konferensen
● Dialog kring publicering
● Ramar ViS konferensen

Diskussion i styrelsen kring ovan punkter

10. Information 11.1 Övriga frågor

● Kort uppdatering av valberedningens arbete inför kommande årsmöte. Valberedningens
förslag till styrelse och revisorer publiceras på hemsidan före årsmötet.

● Förberedelse av möte med statssekreteraren Erik Scheller; se punkt 7.1.2
● Vice ordförande sammanfattar regeringens senaste förslag, som kommer att presenteras

inom ramen för vårbudgeten.
● Diskussion i styrelsen kring ukrainare och sfi/yrkesvux

11. Mötet avslutas 11.1 Ordförande avslutar mötet

Sekreterare Veronica Vasic

Justerare Marie Egerstad


